
Siódma sesja Rady Miejskiej 
18 kwietnia 2007 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr VII/ 2007 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
18 kwietnia 2007 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1300

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1545

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 
Brak radnych: 

 
1. Wiesław Pieróg 

 
Co stanowi – 93,4% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1_ do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy,  
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady VII sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 
sesji oraz przedstawicieli młodzieży z gimnazjum w Góralicach. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 14 radnych obecnych na 15 
osobowy skład rady.  
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad - Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został  dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Proponuję rozszerzyć porządek obrad o projekt  
w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz 
zobowiązania do realizacji zadania, (druk Nr VII/67/07) oraz o projekt uchwały w sprawie 



upoważnienia Burmistrza Gminy w Trzcińsku-Zdroju do złożenia zawiadomienia  o podejrzeniu 
popełnienia przestępstwa (druk Nr VII/68/07). Uchwała wynikła z prac komisji rewizyjnej podczas  
kontroli w TCK. Projekt uchwały został radnym dostarczony w dniu dzisiejszym. 
 
 Czy są inne wnioski 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad - kto jest za zmianami w porządku obrad 
 
- za- 14 - osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Porządek obrad VII sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Komisji Rewizyjnej w sprawie Kontroli przeprowadzonej w Trzcińskim Centrum 
Kultury. 
V. Informacja Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy za rok 2006. 
VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1.  w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2006 i udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Trzcińsko - Zdrój. (druk  Nr VII/54/07) 

2. w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków pokontrolnych z kontroli przeprowadzanej przez 
Komisję Rewizyjną w Trzcińskim Centrum Kultury( druk Nr VII/55/07) 

3. sprawie Statutu Gminy  Trzcińsko - Zdrój  (druk Nr VII/56/07) 
4. w sprawie: uchwalenia Statutów Sołectw Gminy  Trzcińsko – Zdrój. (druk Nr VII/57/07) 
5. w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do polsko-niemieckiej Inicjatywy „Eurodystrykt 
Nadodrze-Oderland”.(druk Nr VII/58/07) 
6. w sprawie  ustanowienia „Nagrody Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój dla najlepszego ucznia”. 
(druk Nr VII/59/07) 
7. w sprawie zbycia nieruchomości (druk Nr VII/60/07) 
8. w sprawie upoważnienia burmistrza do nabycia działki Nr 198/2 obręb 4 miasto Trzcińsko-Zdrój. 
( druk Nr VII/61/07) 
9. w sprawie powołania Kapituły Honorowej ( druk Nr VII/62/07) 
10. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko- Zdrój na Burmistrza Gminy 
Trzcińsko- Zdrój ( druk Nr VII/63/07) 
11. w sprawie: ogłoszenia konkursu na najestetyczniejszą zagrodę wiejska, najczyściejsza wieś i 
zabudowę jednorodzinną w gminie Trzcińsko-Zdrój. ( druk Nr VII/64/07) 
12. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami. (druk 
Nr VII/65/07) 

 2



13. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr VII/66/07) 
14.  w sprawie w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia 
nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. ( druk VII/ 67 /07) 
15. w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy w Trzcińsku-Zdroju do złożenia zawiadomienia  o 
podejrzeniu popełnienia przestępstwa.(druk Nr VII/68/07) 
 
VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie sesji. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został radnym dostarczony i proponuję przyjąć protokół z 
poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z VI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu. Mówca dodał, że otrzymał Dyplom dla pana Marka Rutki z Gazety Sołeckiej 
i tytuł Sołtys Roku 2006 i złożył gratulacje. 
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
 
Radna Pani Alicja Kałużniak- czy były pisane również wnioski  do Ministra Kultury na kościół w 
Rosnowie. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- był przygotowany i złożony. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  brał pan udział w spotkaniu dotyczącym szpitala w Dębnie i proszę nam 
przybliżyć ten temat. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  szpital w Dębnie jest w złej kondycji finansowej i przeszedł 
remont a istnieje niebezpieczeństwo likwidacji tego szpitala. Nasi mieszkańcy korzystają z tego 
szpitala i oni zwracali się z prośbą o wsparcie finansowe.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej.
 
Informację przedstawił pan  Józef Szott- do Biura Rady wpłynęły pisma: 
1. Od Starosty, czyli skarga Pani Zofii Grendy na działalność Burmistrza Gminy, sprawa jest znana i 
za każdym razem my otrzymujemy skargi na pana Burmistrza. Sprawa dotyczy tego samego tematu. 
Uważamy, że skarga ta jest nie zasadna. 
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2. Od przewodniczącego Rady Miejskiej w Gryfinie w sprawie apelu do Rad Miejskich by nie 
podejmować uchwały w sprawie likwidacji szpitala w Gryfinie, wpłynął on po naszej uchwale.  
3. od radcy prawnego opinie w sprawie formy funkcjonowania biblioteki stanowi ona załącznik Nr 5 
do niniejszego protokołu 
4. Pismo od mieszkańców bloku nr 21 ze Stołeczna, oraz odpowiedź Burmistrza do mieszkańców 
tego bloku, załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas- nie wydałem zezwolenia tylko Ci panowie wygrali przetarg po 
byłym parku maszyn i oni chcą tam zrobić ten recykling  by to zrobić muszą spełnić wiele wymogów 
i nie wiadomo czy dostaną zezwolenie, nie jesteśmy w obszarze Natura 2000 i prawdopodobnie 
dostaną pozwolenie, a w nasze gminie jest wiele miejsc gdzie leżą stare lodówki, akumulatory czy 
opony. Zostaną stworzone nowe miejsca pracy, dla kilku osób, a recykling jest to odzyskiwanie. A 
spotkanie można zorganizować. 
 
5. wystosowałem pismo do Skarbnika Gminy w sprawie złożenia oświadczenia lustracyjnego  takie 
oświadczenie już zostało złożone i przesłane do INP 
6. pragnę przypomnieć radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia 
w biurze rady wraz z kopią zeznania podatkowego PIT za 2006r 
 
Uczestniczyłem w spotkaniach: 
- ze Starostą w sprawie przejęcia działki DPS i przejęcia dróg powiatowych przez Gminę Trzcińsko-
Zdrój. Jest tu mowa że część budynku jest wykorzystywana dla służby zdrowia. Jesteśmy ze Starostą 
umówieni na 23 kwietnia na rozmowę. 
- Interweniowałem u Radnych powiatowych w sprawie zdjęcia z porządku obrad uchwały w sprawie 
zabrania Gminie Trzcińsko-Zdrój budynków: przychodni zdrowia i budynku w którym mieści się 
Gościniec. Dzięki tej interwencji uchwała ta została zdjęta z sesji Rady Powiatu. 
- w sesji Rady Powiatu.  
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Informacja Komisji Rewizyjnej w sprawie Kontroli przeprowadzonej w 
Trzcińskim Centrum Kultury. 
 
Informację przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski. 
Protokół stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- obecnie toczy się konkurs na stanowisko dyrektora. 
 
O godzinie 1405- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1425 obrady zostały wznowione. 
 
 
Do punktu V. Informacja Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy za rok 2006. 
 
Informację przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski. 
Uchwała i opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad - poinformował że nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania. 
 
Do punktu VII. 1. Podjęcie uchwały  w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy za rok 2006 i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Trzcińsko - Zdrój. 
(druk  Nr VII/54/07) 
 
Przewodniczący obrad- oczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą 
wykonania Budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan  Franciszek Kwiatkowski. Jest 
to uchwała w sprawie udzielenia absolutorium  Burmistrzowi Gminy Trzcińsko-Zdrój. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani  Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja była 8 
głosami za udzieleniem absolutorium, a 1 osoba się wstrzymała. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- przeciw- 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VII/54/07 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  głosowałem przeciwko, bo wiem że od 4 grudnia do 31 
grudnia wykonanie jest bardzo dobre a do 4 grudnia są duże uchybienia, a komisja rewizyjna 
wiedziała, że wycieczka nie była finansowana prawidłowo. 
 
 
Do punktu VII. 2. Podjęcie uchwały w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków 
pokontrolnych z kontroli przeprowadzanej przez Komisję Rewizyjną w Trzcińskim Centrum 
Kultury( druk Nr VII/55/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan  Franciszek Kwiatkowski 
odczytał on wnioski zapisane w uchwale. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani  Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja była 9 
głosami za przyjęciem proponowanej uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświatowej pani Teresa Noga– komisja byłą za przyjęciem projektu 
uchwały. 
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Przewodniczący obrad-  zaproponował by nie odczytywać projektu uchwały 
 
-za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad-  poddał pod głosowanie projekt uchwały bez odczytywania: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VII/55/07 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 3. Podjęcie uchwały  sprawie Statutu Gminy  Trzcińsko - Zdrój  (druk Nr 
VII/56/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor  Sylwia Tyrpa- radni otrzymali statut przygotowany przez 
komisję statutową w uchwale którą państwo macie dołączoną jest zapis, §5 jest opisany herb miasta 
Trzcińsko-Zdrój, i komisja statutowa wnosi o przyjęcie tego statutu. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  wnosiliśmy kilka poprawek i nie zakwestionował tego prawnik naszej 
Gminy i pragnę zwróć uwagę na art. 37 naszego statutu gdzie komisji zaproponował by dopisać że 
mogą tylko w wolnych wnioskach i zapytaniach. W większości statusów są  zapisy że sołtysowi 
przysługuje prawo do zabierania głosu w dyskusjach mogą oni przedstawiać stanowisko swoich 
mieszkańców, też są takie gdzie jak nasz co tłumaczy się sprawnym przebiegiem sesji.  
Przewodniczący może korzystać z uprawnień dopuszczając do głosu sołtysów. A takie postępowanie 
wydaje się nie zrozumiałe. A ustawodawca   nie po to zapisał, że należy zawiadomić sołtysów tak 
jak radnych.  A więc dlatego wnoszę poprawkę by zostawić zapis art. W brzmieniu dotychczasowym  
czyli  „przewodniczący może udzielić głosu osobie nie będącej radnym” 
 
Przewodniczący obrad- padł wniosek kto jest za tym by przyjąć wniosek radnego Rutki? 
 
-za- 7- głosów 
- przeciw- 8- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że wniosek Radnego Rutki upadł i odczytał projekt uchwały i 
poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9 – głosów 
- przeciw- 5- osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VII/56/07 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1455- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
 
O godzinie 1500 obrady zostały wznowione 
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Do punktu VII. 4. Podjęcie uchwały  w sprawie: uchwalenia Statutów Sołectw Gminy  
Trzcińsko – Zdrój. (druk Nr VII/57/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- jest to projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia statutu sołectw jest to zmiana statutu nie wszystkie zapisy znalazły się w tym statucie a 
istotną zmiana jest tryb wyboru sołtysa i rady sołeckiej, gdzie sołtysem został wybrany kandydat 
który uzyskał 50 plus 1 ważnie oddanych głosów od osób zebranych na zebraniu sołeckim. Radni 
otrzymali projekt uchwały a mecenas polecił dokonać zmiany że sołectwo jest jednostką 
pomocniczą Gminy Trzcińsko-Zdrój. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani  Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja była 8 
głosami za przyjęciem proponowanej uchwały przy jednej osobie wstrzymującej się. 
 
Radny pan  Marek Rutka- gdy wraziłem zgodę na pracę w komisji statutowej miałem nadzieję, że 
uda się ożywić statut sołectwa i wprowadziliśmy kilka poprawek lecz nie udało się ruszyć istotnych 
w statucie sołectwa musie się znaleźć wiele rzeczy Statut nie określa zakresu zadań przekazywanych 
mu przez Gminę, jest to rażące złamanie przepisu 36. Wynika to z art. 18 ust. 2 pkt2. ustawy o 
samorządzie gminy. Statut sołectw powinien być statutem odrębnym i indywidualnym, odnoszącym 
się tylko do 1 sołectwa, a naruszeniem prawa jest nadawanie jednego statutu wszystkim sołectwom i 
jest to uproszczenie naruszające art. 35 ustawy o samorządzie gminnym. Oprócz tego zanim 
podejmiemy uchwałę o statucie sołectwa powinny być przeprowadzone konsultacje. Powinniśmy 
podjąć uchwałę o sposobie przeprowadzenia takich konsultacji. Wszystko to przedstawiałem 
również na komisji statutowej. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani  Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja była 8 
głosami za przyjęciem proponowanej uchwały przy jednej osobie wstrzymującej się 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- przeciw- 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VII/57/07 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 5. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do 
polsko-niemieckiej Inicjatywy „Eurodystrykt Nadodrze-Oderland”.(druk Nr VII/58/07) 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- Burmistrz wnosi o przystąpienie do 
inicjatywy jeśli są zapytania to zastępca Burmistrza odpowie na pytania. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski- na czym ma polegać ta współpraca? 
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Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  Eurodystrykt powstał w 2004 roku i stworzyły go Gminy 
bezpośrednio przylegające do Odry i jest to pogłębianie współpracy pomiędzy ludźmi. Do szkół po 
obu stronach wprowadzić sąsiada i promowanie ofert i gmin poszczególnych osiągnięć i jest to 
stworzenie wspólnego kalendarza imprez po obu stronach. A największym osiągnięciem jest to, że 
powstało przejście promowe w Gozdowicach. Spotyka się młodzież a cel nadrzędny to 
wykorzystanie szans z Unii Europejskiej.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VII/58/07 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 6. Podjęcie uchwały  w sprawie  ustanowienia „Nagrody Burmistrza Gminy 
Trzcińsko-Zdrój dla najlepszego ucznia”. (druk Nr VII/59/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor  Sylwia Tyrpa-  w celu mobilizacji i wyróżnienia uczniów 
w Gminie Trzcińsko- Zdrój jest nagroda w postaci rzeczowej o wartości do 500 zł, i będzie to 
nagroda na koniec roku.  
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  jakie oceny będą brane. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  będzie to ocena końcowa. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VII/59/07 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 7. Podjęcie uchwały  w sprawie zbycia nieruchomości (druk Nr VII/60/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan Piotr Bugajski- Gmina Trzcińsko-Zdrój jest 
właścicielem lokalu w budynku przy ul. 2 Lutego 8 i Burmistrz Gminy proponuje by zbyć ten lokal 
w drodze przetargu nieograniczonego. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani  Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja była 9 
głosami za przyjęciem proponowanej uchwały. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta  jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VII/60/07 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 8. Podjęcie uchwały  w sprawie upoważnienia burmistrza do nabycia działki 
Nr 198/2 obręb 4 miasto Trzcińsko-Zdrój. ( druk Nr VII/61/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan  Piotr Bugajski-  jest to działka która jest własnością 
Energetyki gdzie miał powstać posterunek  energetyczny. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski- czy są jakieś proponowane wartości tego przejęcia? 
 
Inspektor pan  Piotr Bugajski-  będzie to nabycie według oceny biegłego. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  czy dla Gminy jest to potrzebne. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- wstępnie ustaliliśmy, że będzie to za kwotę taka sama jak 
od nas kupili. A zostanie tam zrobiony parking lub garaże. Bo jest to duże osiedle a nie ma tam 
miejsc garażowych.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie 
 
/Uchwała Nr VII/61/07 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 9. Podjęcie uchwały  w sprawie powołania Kapituły Honorowej ( druk Nr 
VII/62/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor  Sylwia Tyrpa-  w związku z tym, że Rada Miejska podjęła 
uchwałę o uhonorowanie osób Zasłużony dla Gminy Trzcińsko-Zdrój musi zostać powołana 
kapituła, która zbiera i opiniuje wnioski o nadanie tytułu.  
 
Przewodniczący obrad- poprosił o zgłaszanie kandydatów do kapituły. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski- zgłosił radnego Antoniego Śliwińskiego 
 
Radnego pan Antoni Śliwiński- wyraził zgodę. 
 
Radny pan Edward Iwański zgłosił radnego Mariana Michniackiego 
 
Radny Marian Michniacki wyraził zgodę. 
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Radny Marian Michniacki zgłosił radnego Marcina Czesyka. 
 
Radny Marcin Czesyk wyraził zgodę. 
 
Radny Marek Rutka- zgłosił radnego Mieczysława Krzemińskiego. 
 
Radny Mieczysław Krzemiński nie wyraził zgody. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za tym by głosować łącznie na wszystkie osoby. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VII/62/07 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. 10. Podjęcie uchwały   w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy 
Trzcińsko- Zdrój na Burmistrza Gminy Trzcińsko- Zdrój ( druk Nr VII/63/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott- kolejny raz pani 
Grenda napisała skargę na poprzedniego Burmistrza i w związku z tym musimy rozpatrywać takie 
skargi. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VII/63/07 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 11. Podjęcie uchwały  w sprawie: ogłoszenia konkursu na najestetyczniejszą 
zagrodę wiejska, najczyściejsza wieś i zabudowę jednorodzinną w gminie Trzcińsko-Zdrój. ( 
druk Nr VII/64/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Edmund Zioła- zastępca Burmistrza- celem tej uchwały jest 
zainicjowanie ludzi do większego dbania o nasze środowisko i otoczenie. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VII/64/07 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1530 wyszedł radny pan  Marek Rutka . Stan radnych na Sali 13. 
 
Do punktu VII. 12. Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji 
gminnego planu gospodarki odpadami. (druk Nr VII/65/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani  Krystyna Wiśniewska-  ustawa o odpadach obliguje 
nas do zatwierdzenia planu gospodarki odpadami i my to przedstawiamy radzie Gminy i zarządowi 
powiatu takie sprawozdanie. Jest to dokument wykonany na zlecenie gminy i zawiera on realizacje 
planu i został on zatwierdzony uchwała Zarządu Powiatu. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VII/65/07 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój 
(druk Nr VII/66/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy Trzcińsko-Zdrój pan  Kazimierz Watras-  jest to 
projekt który przedstawiłem na komisji. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani  Wiesława Płotkowska odpowiedziała, że komisja była 9 
głosami za przyjęciem proponowanej uchwały  
 
O godzinie 1535 wrócił radny pan  Marek Rutka. Stan radnych na sali 14. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VII/66/07 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 14. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy 
do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. ( druk VII/ 
67 /07) 
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Projekt uchwały przedstawił inspektor pan  Piotr Bugajski-  w Gogolicach na działce jest zespół 
folwarczny i burmistrz wnioskuje o nieodpłatne przejecie tej nieruchomości na cele Gminy jest to 
obiekt zabytkowy jest tam lokal mieszkalny kiedyś był tam klub. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji Budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetowej pani  Wiesława Płotkowska odpowiedziała, ze komisja była 9 
głosami za przyjęciem proponowanej uchwały  
 
Radny pan Marek Rutka-  czy jest to własność Agencji Nieruchomości. 
 
Inspektor pan  Piotr Bugajski-  jest to najemca który ma dzierżawę i wówczas by płacił do Gminy.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr VII/67/07 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 15. Podjęcie uchwały  w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy w 
Trzcińsku-Zdroju do złożenia zawiadomienia  o podejrzeniu popełnienia przestępstwa. (druk 
Nr VII/68/07) 
 
 Projekt uchwały przedstawił radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  Rada Miejska upoważnia 
Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój z zawiadomienia Najwyższej Izby Kontroli celem wyjaśnienia 
wątpliwości w funkcjonowania TCK. 
 
O godzinie 1540- wyszedł radny pan Marcin Czesyk. Stan radnych na Sali 13. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  czy jak taka kontrola zostanie przeprowadzona Gmina poniesie koszty 
takiej kontroli. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  Najwyższa Izba Kontroli kontroluje bez naszych kosztów. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 7 – głosów 
- przeciw- 0- osoba 
- wstrzymało się – 6- osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VII/68/07 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
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Przewodniczący obrad-  Nie było takich interpelacji. 
 
 
Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 
 
Czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Czy są wolne wnioski lub zapytania? 
 
Do punktu X. Zakończenie sesji. 
 
 
O godzinie 15 45 – przewodniczący obrad zamknął VII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 
za przybycie. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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